
PROTOKÓŁ nr 67 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 07.03.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Pismo BP PROBIT z dn. 20.02.2022r. (nr 91) dot. wydania opinii w spr. rozbudowy fragmentu drogi (ul. 

Orłowskiego). 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski, S. Stroński, Z. Gawłowski. 

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie Z UWAGAMI dotyczącymi: 

1. W opisie (str.D-5) p. 3.7.4. Odwodnienie. 

Wody z powierzchni projektowanego zjazdu w pasie drogowym nie mogą być kierowane w stronę jezdni ulicy, lecz 

zagospodarowane, ponieważ dodatkowe masy wody będą narażały na podtopienia posesje u wylotu ul. Orłowskiego/ 

Łuczanowickiej. 

2. W opisie (str.D-5) p. 3.7.5. Roboty ziemne. 

Nadmiar gruntu nie może być przewidziany do rozplantowania na terenie działki inwestora lecz wywieziona, ponieważ 

podniesienie terenu już wyniesionego będzie skutkowało podtapianiem sąsiednich posesji. 

 

Należy koniecznie uwzględnić uwagi Komisji. 

 

Komisja ceduje na Zarząd podjęcie uchwały . 

 

ad.3.2. Pismo DW.5300.17.8.2022 ZDMK z dn. 15.02.2022r.(nr 74) w spr. naprawy ul. Niebyłej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Stroński. 

Pismo zostanie przesłane DW do radnego P. Mleczko. 

Pismo po rozpatrzeniu zostało przyjęte do wiadomości. 

 

ad. 3.3 Pismo DW.5300.17.36.2021 ZDMK z dn. 25.02.2022 r.(nr 98) dot. podłączenia zasilania elektrycznego do wiaty 

przystankowej przy ul. Wittiga. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła : 

1. Przesłać pismo do Radnych Miasta Krakowa (p. Kucharska, p. Sęk. p. Chrzanowski) 

2. Na następne posiedzenie komisji zostanie przygotowany projekt uchwały Komisji w sprawie. 

 

ad.3.4. Pismo (nr 99) p. Anny Z. z dn. 27.02.2022r. dot. poprawy drogi na sięgaczu ul. Morcinka (dz. nr 305/2, 305/3, 

17/24). 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, S. Stroński, S. Adamczyk. 

Komisja w głosowaniu- jednogłośnie postanowiła przesłać pismo do ZDMK o naprawę z bieżącego utrzymania zgodnie z 

opisem. 
 

ad.3.5. Pismo DW.5300.17.11.2022 ZDMK z dn. 02.03.2022r. w sprawie przebudowy ul. Braci Polskich. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, S. Stroński, S. Adamczyk 

Komisja postanowiła zwrócić się do ZDMK o przywrócenie stanu przejezdności drogi gminnej oraz przesłać wszystkie 

dotychczasowe pisma w tej sprawie. 

Komisja głosowaniu jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  

                                                                                   

ad.3.6   Pismo p. Anny P. z dn. 10.02.2022r (nr 73) w sprawie wykonania oświetlenia na ul. Przebindowskiego od nr 15-

35. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, S. Stroński. 

Komisja postanowiła skierować pismo na Komisję Bezpieczeństwa i Praworządności.  

w głosowaniu Za-4, Wstrzymało się -2, Przeciw-1. 

 



ad.3.7. e-mail p. Jacka Kurka ZDMK  z dn. 21.02.2022r dot. możliwości budowy parkingów na dz. nr 879/7 oraz 879/8 

obr.10 NH. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, S. Stroński. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.8. Pismo IWK.43.55.2021 z dn. 11.02.2022 (nr 94) dot. rozbudowy sieci wodociągowej w rejonie os. Łuczanowice. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik ,Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, S. Stroński. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.9. Pismo WS-04.6220.130.2021.LP z dn.01.03.2022r (nr 105)  obwieszczenie Prezydenta Miasta Krakowa. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.10. Pismo WS-04.6220.137.2021.ES z dn.17.02.2022r (nr 81)  obwieszczenie Prezydenta Miasta Krakowa. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.11. Pismo WS-04.6220.64.2021.AD z dn.18.02.2022r (nr 82)  obwieszczenie Prezydenta Miasta Krakowa. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.12 Notatka ze spotkania z dn. 21.02.2022r  

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

ad.3.13. Wielowariantowa koncepcja programowo przestrzenna budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy w 

Krakowie  z dn. 03.03.2022r (nr117) . 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła: 

1. Link dot. koncepcji zostanie przesłany radnym w celu zapoznania się. 

2. Na posiedzeniu komisji w dn. 21.03.2022r, po wcześniejszym zapoznaniu się radnych z tematem zostanie wybrany 

jeden z wariantów. 

3. Na podstawie opinii komisji zostanie przygotowany projekt uchwały. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Radny Z. Gawłowski zadał pytanie Przewodniczącemu R DZ.-17 na temat chodnika przy ul. Samozwaniec/Petofiego. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy ustalono na dzień  

 21.03.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.50 
 

 
 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

 

                                                                                                             

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


